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California Proposition 65  
 
2025-07-08 
 
***English version*** 
 
☐ We hereby confirm that all product(s) are in compliance with requirements of the California Proposition 65. No 

Proposition 65 List chemical(s) contained. 
 

☒ We hereby confirm that all product(s) delivered are in compliance with requirements of the California 

Proposition 65. Proposition 65 List chemicals contained, but not exceeding the threshold values stated in the 
safe harbor levels list, or in case there is no threshold, exposure is low enough to pose no significant risk of 
cancer or is significantly below levels observed to cause birth defects or other reproductive harm. 

 

☐ We hereby confirm that certain product(s) delivered contain hazardous chemical(s) exceeding the threshold 

values listed in the safe harbor list or in case there is no threshold, exposure is high enough to pose significant 
risk of cancer or is significantly above levels observed to cause birth defects or other reproductive harm. The 
details are stated in Table 1. 

 
We hereby declare that in the event of changes to existing products or supplying of new products or relevant update 
of Proposition 65 chemicals list, we will immediately inform of any change in the conformity status regarding California 
Proposition 65. 

 
***german version*** 
 
☐ Wir bestätigen hiermit, dass alle gelieferten Produkte den Anforderungen der California Proposition 

65 entsprechen. Es sind keine Chemikalien aus der Proposition 65 Liste enthalten. 
 

☒ Wir bestätigen hiermit, dass alle gelieferten Produkte den Anforderungen der California Proposition 65 

entsprechen. Es sind Chemikalien aus der Proposition-65-Liste enthalten, aber die Grenzwerte der „safe 
harbor levels“ Liste werden nicht überschritten, oder im Falle, dass keine Grenzwerte verfügbar sind, ist die 
Exposition so gering, dass kein signifikantes Risiko für Krebs, Missbildungen oder eine verringerte 
Fortpflanzungsfähigkeit besteht. 

 

☐ Wir bestätigen hiermit, dass bestimmte Produkte, die geliefert werden, gefährliche Chemikalien enthalten, die 

die in der Safe-Harbor-Liste aufgeführten Grenzwerte überschreiten, oder wenn keine Grenzwerte vorliegen, 
deren Exposition so hoch ist, dass ein signifikantes Risiko für Krebs, Missbildungen oder eine verringerte 
Fortpflanzungsfähigkeit besteht. Die Details sind in Tabelle 1 angegeben. 

 
Wir erklären hiermit, dass wir im Falle von Änderungen an bestehenden Produkten oder der Lieferung neuer Produkte 
oder einem relevanten Update der Proposition 65 Chemikalien Liste, unverzüglich über einen geänderten 
Konformitätsstatus bezüglich California Proposition 65 informieren werden. 
 
Table 1 / Tabelle 1 
 
List of products or components that exceed the Safe Harbor List.. 
 
Liste der Produkte oder Komponenten, welche die in der Safe-Harbor-Liste aufgeführten Grenzwerte überschreiten. 
 

Customer P/N 
Kunden P/N 

Product name 
Artikelname 

Chemical Name 
Name der Chemikalie 

CAS*- Number 
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*…CAS-number from the Proposition 65 list. 
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